
 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

П Р О Т О К О Л 

засідання постійної комісії  обласної ради з питань екології, охорони довкілля, 

раціонального природокористування, туризму та рекреації 

 

 

від 30 вересня 2024 року Миколаїв № 18 

 

Всього членів постійних комісій – 7 
 

Головуючий: Ряжських А. 

Присутні: Єлінєвський Ю., Мартиченко В., Ряжських А., Савченко І., 

Молдованов О., Щербіна І. 

Відсутні: Головчанський А. 

Запрошені: Бабков Є. - в.о. директора Агенції регіонального розвитку 

Миколаївської області; 

Гомерський В. - депутат Миколаївської обласної ради, голова 

постійної комісії обласної ради з питань регіонального 

розвитку, планування, бюджету, фінансів та інвестицій; 

Грицай О. – директор філії «Південний лісовий офіс» ДП «Ліси 

України»; 

Грищенко А. – начальник відділу водних відносин та басейнової 

взаємодії Регіонального офісу водних ресурсів у Миколаївській 

області; 

Драбинюк Г. - директор природнього заповідника «Єланецький 

степ»; 

Єфіменко О. - начальник управління екології та природних 

ресурсі Миколаївської обласної військової адміністрації; 

Калашнікова Т. – начальник управління соціально-економічного 

розвитку Баштанської районної військової адміністрації; 

Клочко В. - генеральний директор ДУ «Миколаївський облас-

ний центр контролю та профілактики хвороб Міністерства 

охорони здоров’я України», головний державний санітарний 

лікар Миколаївської області; 

Лабарткава Т. – керуюча справами виконавчого апарату 

Миколаївської обласної ради; 

Постика О. – Сухоєланецький сільський голова Вознесенського 

району Миколаївської області; 

Смирнов О. – начальник відділу охорони навколишнього 

середовища філії «Відокремлений підрозділ «Південно-
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українська атомна електрична станція» Акціонер-ного 

товариства «Національна атомна енергогенеруюча компанія 

«Енергоатом»; 

Стадник О. - начальник нормативного відділу Головного 

управління ДСНС України у Миколаївській області; 

Ткаченко І. - в.о. начальника управління охорони здоров’я 

Миколаївської військової адміністрації; 

Щербина Т. – Ольшанська селищна голова Миколаївського 

району Миколаївської області. 
 

Ряжських А. проінформула присутніх членів комісії, що їм надіслані 

матеріали засідання комісії обласної ради, а запропонувала внести пропозиції 

щодо проєкту порядку денного засідання постійної комісії. Пропозицій та 

зауважень від членів комісії не надійшло. Ряжських А. поставила на 

голосування запропонований проєкт порядку денного засідання постійної 

комісії обласної ради. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Мартиченко В. – за; 

 Ряжських А. – за; 

 Савченко І.– за; 

 Молдованов О.– за; 

 Щербіна І.– за. 
  

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 5, 

з них: 

«за» - 5; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: затвердити запропонований порядок денний 

засідання постійної комісії обласної ради.  

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про зміну статусу об’єкта ПЗФ - заповідного урочища місцевого 

значення «Андріївське». 
 

Доповідачі: Грицай О. – директор філії «Південний лісовий офіс» ДП «Ліси 

України»; 

 Єфименко О. – начальник управління екології та природних 

ресурсів Миколаївської обласної військової адміністрації; 

 Щербина Т. – Ольшанський селищний голова Миколаївського 

району Миколаївської області. 

Запрошені: Клочко В. – генеральний директор ДУ «Миколаївський об-
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ласний центр контролю та профілактики хвороб Міністерства 

охорони здоров’я України», головний державний санітар-ний 

лікар Миколаївської області. 

 

2. Про стан погодження зміни меж Регіонального ландшафтного парку 

«Тилігульський». 
 

Доповідач: Єфименко О. – начальник управління екології та природних 

ресурсів Миколаївської обласної військової адміністрації. 

 

3. Про стан погодження зміни меж (розширення) природного заповідника 

«Єланецький степ». 
 

Доповідачі: Драбинюк Г. - директор природнього заповідника «Єланецький 

степ»; 

 Єфименко О. – начальник управління екології та природних 

ресурсів Миколаївської обласної військової адміністрації; 

 Постика О. – Сухоєланецький сільський голова Вознесенського 

району Миколаївської області. 

 

4. Про вплив роботи Південноукраїн́ської атомної електростанції на 

навколишнє природнього середовища. 
 

Доповідачі: Клочко В. – генеральний директор ДУ «Миколаївський обласний 

центр контролю та профілактики хвороб Міністерства охорони 

здоров’я України», головний державний сані-тарний лікар 

Миколаївської області; 

 Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони здоров’я 

Миколаївської військової адміністрації; 

 Стадник О. - начальник нормативного відділу Головного 

управління ДСНС України у Миколаївській області; 

Лабарткава Т. – керуюча справами виконавчого апарату 

Миколаївської обласної ради. 

Запрошені: Смирнов О. – начальник відділу охорони навколишнього 

середовища філії «Відокремлений підрозділ «Південно-українська 

атомна електрична станція» Акціонерного товариства 

«Національна атомна енергогенеруюча компанія «Енергоатом». 

 

5. Про розгляд звернення Привільнянської територіальної громади 

стосовно вирішення питання збереження річки Інгул як єдиного джерела питної 

води для населення територіальної громади. 
 

Доповідачі: Гомерський В. – депутат Миколаївської обласної ради, голова 

постійної комісії обласної ради з питань регіонального розвитку, 

планування, бюджету, фінансів та інвестицій; 

 Грищенко А. – начальник відділу водних відносин та басейнової 
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взаємодії Регіонального офісу водних ресурсів у Миколаївській 

області; 

 Калашнікова Т. – начальник управління соціально-економічного 

розвитку Баштанської районної військової адміністрації. 

Запрошені: Бабков Є. - в.о. директора Агенції регіонального розвитку 

Миколаївської області; 

Єфіменко О. - начальник управління екології та природних 

ресурсі Миколаївської обласної військової адміністрації. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: начальника управління екології та природних ресурсів 

Миколаївської обласної військової адміністрації Єфименко О., директора філії 

«Південний лісовий офіс» ДП «Ліси України» Грицая О., Ольшанського 

селищного голову Миколаївського району Миколаївської області Щербіну Т. 

стосовно зміни статусу об’єкта ПЗФ - заповідного урочища місцевого значення 

«Андріївське» і шляхів вирішення питання недопущення у майбутньому пожеж 

на території цього заповідного урочища та збереження заповідного фонду 

Миколаївської області. 
 

ВИСТУПИЛИ: Клочко В., Ряжських А., Савченко І., Щербіна І. 
 

За результатами обговорення Ряжських А. оголосила проєкт рекомендацій 

з цього питання та запропонувала членам комісії вносити зауваження та 

пропозиції до нього. Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. 

Ряжських А. поставила на голосування оголошений нею проєкт рекомендацій. 

Далі, Ряжських А. проінформувала присутніх членів комісії, що до роботи 

комісії долучився Єліневський Ю. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Єліневський Ю.– за; 

Мартиченко В. – за; 

 Ряжських А. – за; 

 Савченко І.– за; 

 Молдованов О.– за; 

 Щербіна І.– за. 
  

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 1 додаються). 

 

2. СЛУХАЛИ: начальника управління екології та природних ресурсів 

Миколаївської обласної військової адміністрації Єфименко О. стосовно 
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ситуації щодо погодження зміни меж Регіонального ландшафтного парку 

«Тилігульський». 
 

ВИСТУПИЛИ: Ряжських А., Щербіна І. 
 

За результатами обговорення Ряжських А. оголосила проєкт рекомендацій 

з цього питання та запропонувала членам комісії вносити зауваження та 

пропозиції до нього. Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. 

Ряжських А. поставила на голосування оголошений нею проєкт рекомендацій. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Єліневський Ю.– за; 

Мартиченко В. – за; 

 Ряжських А. – за; 

 Савченко І.– за; 

 Молдованов О.– за; 

 Щербіна І.– за. 
  

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 2 додаються). 

 

3. СЛУХАЛИ: директора природнього заповідника «Єланецький степ» 

Драбинюк Г., Сухоєланецького сільського голову Вознесенського району 

Миколаївської області Постику О., начальник управління екології та природних 

ресурсів Миколаївської обласної військової адміністрації Єфименко О. 

стосовно ситуації щодо погодження зміни меж (розширення) природного 

заповідника «Єланецький степ». 
 

ВИСТУПИЛИ: Ряжських А., Щербіна І. 
 

За результатами обговорення Ряжських А. оголосила проєкт рекомендацій 

з цього питання та запропонувала членам комісії вносити зауваження та 

пропозиції до нього. Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. 

Ряжських А. поставила на голосування оголошений нею проєкт рекомендацій. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Єліневський Ю.– за; 

Мартиченко В. – за; 

 Ряжських А. – за; 

 Савченко І.– за; 

 Молдованов О.– за; 

 Щербіна І.– за. 
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Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 3 додаються). 

 

4. СЛУХАЛИ: начальника відділу охорони навколишнього середовища 

філії «Відокремлений підрозділ «Південноукраїнська атомна електрична 

станція» Акціонерного товариства «Національна атомна енергогенеруюча 

компанія «Енергоатом» Смирнова О., генерального директора ДУ «Мико-

лаївський обласний центр контролю та профілактики хвороб Міністерства 

охорони здоров’я України», головного державного санітарного лікаря Мико-

лаївської області Клочка В., в.о. начальника управління охорони здоров’я 

Миколаївської військової адміністрації Ткаченко І., начальника нормативного 

відділу Головного управління ДСНС України у Миколаївській області 

Стадника О. про вплив роботи Південноукраїн́ської атомної електростанції на 

навколишнє природнього середовища та моніторинг за радіаційним станом у 

Миколаївській області. 
 

ВИСТУПИЛИ: Ряжських А., Савченко І., Щербіна І., Лабарткава Т. 
 

За результатами обговорення Ряжських А. оголосила проєкт рекомендацій 

з цього питання та запропонувала членам комісії вносити зауваження та 

пропозиції до нього. Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. 

Ряжських А. поставила на голосування оголошений нею проєкт рекомендацій. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Єліневський Ю.– за; 

Мартиченко В. – за; 

 Ряжських А. – за; 

 Савченко І.– за; 

 Молдованов О.– за; 

 Щербіна І.– за. 
  

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 4 додаються). 
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5. СЛУХАЛИ: депутата Миколаївської обласної ради, голову постійної 

комісії обласної ради з питань регіонального розвитку, планування, бюджету, 

фінансів та інвестицій Гомерського В., представників Привільнянської терито-

ріальної громади, начальника відділу водних відносин та басейнової взаємодії 

Регіонального офісу водних ресурсів у Миколаївській області Грищенка А. сто-

совно необхідності розчищення русла річки Інгул та можливих шляхів 

збереження річки Інгул. 
 

ВИСТУПИЛИ: Бабков Є., Єфіменко О., Ряжських А., Щербіна І. 
 

За результатами обговорення Ряжських А. оголосила проєкт рекомендацій 

з цього питання та запропонувала членам комісії вносити зауваження та 

пропозиції до нього. Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. 

Ряжських А. поставила на голосування оголошений нею проєкт рекомендацій. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Єліневський Ю.– за; 

Мартиченко В. – за; 

 Ряжських А. – за; 

 Савченко І.– за; 

 Молдованов О.– за; 

 Щербіна І.– за. 
  

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 5 додаються). 

 

 

 

 

Голова постійної 

комісії обласної ради 

 

                                   Алла РЯЖСЬКИХ 
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МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 

природокористування, туризму та рекреації 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

Від 30 вересня 2024 року Миколаїв № 1 

 

 

 

Про зміну статусу об’єкта ПЗФ - 

заповідного урочища місцевого 

значення «Андріївське» 

 

Заслухавши та обговоривши питання про зміну статусу об’єкта ПЗФ - 

заповідного урочища місцевого значення «Андріївське», враховуючи звернення 

Ольшанської селищної ради Миколаївського району Миколаївської області, 

викладене у листі від 26.09.2024 № 314-04.07, постійна комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 

1. Інформацію начальника управління екології та природних ресурсів 

Миколаївської обласної військової адміністрації Єфименко О., директора філії 

«Південний лісовий офіс» ДП «Ліси України» Грицая О. стосовно зміни статусу 

об’єкта ПЗФ - заповідного урочища місцевого значення «Андріївське», шляхів 

вирішення питання недопущення у майбутньому пожеж на території цього 

заповідного урочища та збереження заповідного фонду Миколаївської області 

взяти до відома. 

 

2. Визнати за доцільне підготувати більш ґрунтовне звернення до 

Міністерства захисту довкілля та природних ресурсів України щодо 

необхідності визначення відповідного статусу заповідного урочища місцевого 

значення «Андріївське», для чого: 

2.1. Ольшанській селищній раді Миколаївського району Миколаївської 

області надати більш детальну інформацію стосовно пожеж на території 

заповідного урочища місцевого значення «Андріївське», їх причини та вплив на 

мешканців громади; 

Строк: до 30.10.2024; 

2.2. ДУ «Миколаївський обласний центр контролю та профілактики 

хвороб Міністерства охорони здоров’я України», головному управлінню 

Держпродспоживслужби в Миколаївській області разом з Ольшанською 
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селищною радою провести дослідження грунтів, підземних вод, атмосферного 

повітря тощо з метою встановлення впливу наслідків пожеж на території 

заповідного урочища місцевого значення «Андріївське» на здоров’я мешканців 

Ольшанської селищної громади та навколишнє природне середовище. 

Строк: до 30.10.2024; 

2.3. Управлінню охорони здоров’я Миколаївської обласної військової 

адміністрації надати інформацію стосовно динаміки захворюваності верхніх 

дихальних шляхів у мешканців Ольшанської селищної раді у період 2021 – 

І півріччя 2024 роки. 

Строк: до 30.10.2024; 

2.4. Філії «Південний лісовий офіс» ДП «Ліси України» надати науково 

обґрунтовані пропозиції до управління екології та природних ресурсів Мико-

лаївської обласної військової адміністрації стосовно: 

доцільності/необхідності виключення заповідного урочища місцевого 

значення «Андріївське» з ПЗФ; 

альтернативних ділянок, які можуть бути запропоновані до включення до 

ПЗФ на заміну земель заповідного урочища місцевого значення «Андріївське». 

Строк: до 15.11.2024. 

 

3. Розглянути порушене питання на наступному засіданні постійної комісії 

з питань екології, охорони довкілля, раціонального природокористування, 

туризму та рекреації після надання належної інформації, зазначеної пунктами 2 

цих рекомендацій. 

 

4. Директору філії «Південний лісовий офіс» ДП «Ліси України» 

Грицаю О. проінформувати депутатський корпус обласної ради на наступній 

сесії Миколаївської обласної ради про: 

стан реформування державного спеціалізованого господарського 

підприємства ДП «Ліси України»; 

необхідності підвищення відповідальності за рубку зелених насаджень; 

доцільності/необхідності виключення заповідного урочища місцевого 

значення «Андріївське» з ПЗФ. 

 

 

 

Голова постійної 

комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 
 



 
 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 

природокористування, туризму та рекреації 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

Від 30 вересня 2024 року Миколаїв № 2 

 

 

 

Про стан погодження зміни меж 

Регіонального ландшафтного парку 

«Тилігульський» 

 

Заслухавши та обговоривши питання про стан погодження зміни меж 

Регіонального ландшафтного парку «Тилігульський», постійна комісія обласної 

ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 

1. Інформацію начальника управління екології та природних ресурсів 

Миколаївської обласної військової адміністрації Єфименко О. стосовно стану 

погодження зміни меж Регіонального ландшафтного парку «Тилігульський» 

взяти до відома. 

 

2. Управлінню екології та природних ресурсів Миколаївської обласної 

військової адміністрації організувати проведення до 15.10.2024 наради за 

участю голови Миколаївської обласної ради Табунщика А., голови постійної 

комісії обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 

природокористування, туризму та рекреації Ряжських А., начальника управ-

ління екології та природних ресурсів Миколаївської обласної військової 

адміністрації Єфименко О., директора регіонального ландшафтного парку 

«Тилігульський» Дьяченко О., сільського голови Коблівської територіальної 

громади Миколаївського району Панича В. стосовно визначення шляхів 

вирішення питання погодження зміни меж Регіонального ландшафтного парку 

«Тилігульський». 

 

 

Голова постійної 

комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 
 



 
 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 

природокористування, туризму та рекреації 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

Від 30 вересня 2024 року Миколаїв № 3 

 

 

Про стан погодження зміни меж 

(розширення) природного 

заповідника «Єланецький степ» 

 

Заслухавши та обговоривши питання про погодження зміни меж (розши-

рення) природного заповідника «Єланецький степ», беручи до уваги листи 

природного заповідника «Єланецький степ» (від 13.08.2024 № 210) та Мико-

лаївської обласної ради (від 27.08.2024 № 350-20/05-24) на адресу ДП «Ліси 

України», постійна комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 

1. Інформацію директора природнього заповідника «Єланецький степ» 

Драбинюк Г. стосовно стану погодження зміни меж (розширення) природного 

заповідника «Єланецький степ» взяти до відома. 

 

2. Рекомендувати директору природнього заповідника «Єланецький степ» 

Драбинюк Г. та сільському голову Сухоєланецької територіальної громади 

Вознесенського району Постикі О. налагодити діалог з метою вирішення 

питання погодження зміни меж (розширення) природного заповідника 

«Єланецький степ». 

 

3. Рекомендувати сільському голову Сухоєланецької територіальної 

громади Вознесенського району Постикі О. запросити директора природнього 

заповідника «Єланецький степ» Драбинюк Г. взяти участь у наступній сесії 

Сухоєланецької територіальної громади Вознесенського району з метою 

інформування депутатів про доцільність/необхідність зміни меж (розширення) 

природного заповідника «Єланецький степ». 

 

 

Голова постійної 

комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 

природокористування, туризму та рекреації 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

Від 30 вересня 2024 року Миколаїв № 4 

 

 

 

Про вплив роботи Південноукраїн́ської 

атомної електростанції на навколишнє 

природнього середовища 

 

 

Заслухавши та обговоривши питання про вплив роботи Південно-

української атомної електростанції на навколишнє природнього середовища, 

постійна комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 

1. Інформацію начальника відділу охорони навколишнього середовища 

філії «Відокремлений підрозділ «Південноукраїнська атомна електрична стан-

ція» Акціонерного товариства «Національна атомна енергогенеруюча компанія 

«Енергоатом» Смирнова О. стосовно впливу роботи Південноукраї́нської 

атомної електростанції на навколишнє природнього середовища та факт 

постійного інформування відповідних державних органів про рівень 

радіаційного фону на території Миколаївської області взяти до відома. 

 

2. Інформацію генерального директора ДУ «Миколаївський обласний 

центр контролю та профілактики хвороб Міністерства охорони здоров’я 

України», головного державного санітарного лікаря Миколаївської області 

Клочка В. стосовно щоденного моніторингу за радіаційним станом на 5 контро-

льних точках Миколаївської області, регулярних радіологічних дослідженнях 

водопровідної води питної та води відібраної в місцях водозаборів з річки 

Південний Буг та водоочисних спорудах міст Южноукраїнськ, Вознесенськ та 

Первомайськ взяти до відома. 

 

3. Інформацію начальника нормативного відділу Головного управління 

ДСНС України у Миколаївській області Стадника О. стосовно постійного 

дозиметричний контроль, який проводить служба у період воєнного стану, та 
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шляхи інформування, які будуть використовуватись у разі виявлення 

перевищення норм радіації, взяти до відома. 

 

4. Інформацію в.о. начальника управління охорони здоров’я Миколаївської 

обласної військової адміністрації Ткаченко І. про динаміку захворюваності на 

онкологію і щитовидної залози серед населення Миколаївської області за період 

2021-2023 роки взяти до відома. 

 

5. Наголосити на необхідності щоденного інформування державними 

органами населення Миколаївської області щодо результатів вимірювання 

радіаційного фону з метою його обізнаності та збереження власного здоров’я на 

офіційних сторінках в соціальних мережах та офіційних вебсайтах. 

 

6. Управлінню екології та природних ресурсів Миколаївської обласної 

військової адміністрації розміщувати на офіційному сайті управління 

інформацію щодо показників наявного стану навколишнього середовища та 

щодо рівня радіаційного фону Миколаївської області. 

Про результати проведеної роботи проінформувати Миколаївську обласну 

раду. 

Строк: до 30.10.2024. 

 

7. ДУ «Миколаївський обласний центр контролю та профілактики хвороб 

Міністерства охорони здоров’я України» письмово проінформувати постійну 

комісію про заходи, які вживаються установою щодо вимірювання радіаційного 

фону Миколаївської області. 

Строк: до 30.10.2024. 

 

8. Начальнику Миколаївської обласної військової адміністрації Кіму В. та 

голові Миколаївської обласної ради Табунщику А. забезпечити присутність 

представників Миколаївської обласної ради та Миколаївської обласної 

військової адміністрації як третьої сторони при розгляді справ за № 486/1501/23 

та № 484/4588/23. 

 

 

 

 

 

Голова постійної 

комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 

природокористування, туризму та рекреації 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

Від 30 вересня 2024 року Миколаїв № 5 

 

 

Про розгляд звернення Привільнянської 

територіальної громади стосовно 

вирішення питання збереження річки 

Інгул як єдиного джерела питної води для 

населення територіальної громади 

 

Заслухавши та обговоривши питання збереження річки Інгул як єдиного 

джерела питної води для населення Привільнянської територіальної громади 

Баштанського району Миколаївської області, викладене у листі на адресу 

депутата обласної ради Гомерського В. та депутатське звернення депутата 

обласної ради Гомерського В. від 28.08.2024 № 05, постійна комісія обласної 

ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 

1. Інформацію депутат Миколаївської обласної ради, голови постійної 

комісії обласної ради з питань регіонального розвитку, планування, бюджету, 

фінансів та інвестицій Гомерського В., представників Привільнянської 

територіальної громади, начальника відділу водних відносин та басейнової 

взаємодії Регіонального офісу водних ресурсів у Миколаївській області 

Грищенка А. стосовно необхідності розчищення русла річки Інгул та можливих 

шляхів збереження річки Інгул взяти до відома. 

 

2. Рекомендувати Миколаївській обласної військовій адміністрації 

зібрати інформацію від територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 

області про необхідність розчищення ділянок річок Інгул та Південний Буг, які 

розташовані на підвідомчій їм території, з метою подальшої участі у заходах 

Басейнової ради Південного Бугу.  

Строк: до 30.10.2024. 

Управлінню екології та природних ресурсів Миколаївської обласної 

військової адміністрації надати методичну допомогу територіальним громадам 

під час підготовки цієї інформації. 
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3. Регіональному офісу водних ресурсів у Миколаївській області 

звернутись до Державного агентства водних ресурсів України стосовно 

розробки Державної програми про розчищення річок України у зв’язку із 

катастрофічним рівнем води в річках Миколаївської області, включивши до її 

заходів розробку та фінансування техніко-економічного обґрунтування 

розчищення русел в обсязі басейну річок Інгу та Південний Буг з метою 

подальшого пошуку інвесторів на проведення цих робіт. 

Строк: до 30.10.2024. 

 

4. Розглянути питання на наступному засіданні постійної комісії обласної 

ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального природокористування, 

туризму та рекреації у листопаді 2024 року. 

 

 

 

 

Голова постійної 

комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 
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